



Protokoll Styremöte Lp1 Lv3

Närvarande

Ordförande:	Simon Nilsson
Vice ordförande:	John Hellgren
Informationsansvarig:	David Barker
Utbildningsansvarig:	Angelica Forss
Arbetsmarknadsansvarig:	Kajsa Malmberg

1. Formalia

- i. Ordförande Simon Nilsson förklarar mötet öppnat kl. 12:15.
- ii. Styrelsen godkänner dagordningen.
- iii. Föregående mötesprotokoll (Lp1 Lv3) godkänns.
- iv. Veckans PH-deltagare. Köhler för att han kom in och tog programledarrollen.

2. Dagsformsrunda

John har lite träningsvärk. Simon också lite. De har klättrat. Oväsentligt.

3. Meddelanden

Angelica meddelar att en tavla där studenter kan skriva önskvärda egenskaper för en rektor kommer komma till våra sektionslokaler.

4. Beslutstagning/Uppföljning

5. Sektionsmötet

Det ligger information om utlandsstudier tisdag, onsdag, torsdag LV6. Istället blir det måndag LV6, 6 oktober. Innan dess behövs det beslutas vilken punkt på mål/visionsdokumenten som skall diskuteras under mötet.

6. Val av representation

- i. Val av studienämnd.



Styrelsen beslutar

att välja Li Rönning (Kf1), Finn Tindholm (Bt1), Hanna Ekfälth (Kf2), Annie Ljung (Bt2), Robin Eklund (Kf3) och Nour Adilien (Bt3) till årskursrepresentanter i Studienämnden.

7. Planering av mottagningsutvärdering

Blev under ordföranderådet satt till 23 september. Styret fixar mat. Diskussion både kommittévis och blandat om t.ex. kommunikation, logistik och arbetsbörda. Styrelsen ses vid ett senare datum för att planera mer i detalj.

8. Mötesplanering

David och Angelica ska 18/9 på möte med SnZ om att få ta del av deras bokbytarsystem.

Angelica

22/9 Möte med nya studienämnden

25/9 Möte med utbildningssekreteraren om kursenkäter.

Simon

22/9 KU

Kajsa

22/9 Budgetmöte KARM

8. Mötesrapporter

Kajsa har varit på ArmU. De vill gärna börja arbeta mer tillsammans med varandra. Arbetsmarknadsgrupperna vill också vara del av Studentrösten. Hon har även varit på möte med Chalmers Promotion om Skogsindustrins branschkväll.

John har varit på SU. De hade en presentation om stöd till personer med funktionsnedsättningar. Många söker stöd sent på sin Chalmerstid och det hade varit bra om de sökte tidigare. Det ska komma en mer detaljerad årscykel för SAMO. Han var även på NU. Det finns en verksamhetsplan för sund alkoholkultur att tillgå. Även snack om att ha en "Light-SUS" för alla kommittémedlemmar. De fick pizza.



Angelica har varit på UU. De pratade om Studentrösten. Koordinatsystemet var värdelöst för man får inte ut något av det. Viktigt att följa upp och visa vad man tagit åt sig från föregående. Även viktigt att hålla koll så att inte examinatorer försöker få in mer i kurserna nu med den nya läsårsindelningen.

David har varit på IntU. De diskuterade undersökningen Kårledningen ska göra om internationella studenters önskemål och behov och hur dessa skiljer sig från nationella studenters. Tog även upp riktlinjerna för kommunikation på engelska.

9. Genomgång av att-göra-listan

10. Kommande händelser

Mottagningsutvärdering 23/9.

11. Post

En massa fakturor. Det är Myrbäck's problem.

12. Övriga frågor

13. Mötets avslutande

Ordförande Simon Nilsson förklarar mötet avslutat kl. 13.08.